
Höja Hills.
18 tomter med 
banan runt hörnet

Nu börjar byggnationen  
av range 2.0

Klubben tar över 
driften av shopen.

Läs mer på sidan 6

Läs Robban och Mathias 
egna ord på sidan 12

Läs mer på sidan 10
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Vi kan lugnt konstatera att vi haft ett hektiskt 

år och inte minst med den utmaning banan 

hade i uppstarten av utesäsongen. Jag tycker 

vi har haft ett mycket bra samarbete genom 

hela organisationen och agerat snabbt i 

uppkomna frågor och beslut. 

Att vädret har påverkat vår verksamhet är 

känt sedan gammalt, men den vinter och vår 

som var påverkade oss mycket, precis som för 

många andra golfbanor i Mellansverige. 

Jag vill rikta ett stort tack till er medlemmar 

för ert tålamod och engagemang kring vårt 

arbete för att få till banan. Det glädjer mig att 

vi fått njuta av en otroligt fin bana med hög 

kvalité från mitten av sommaren och att den 

fortfarande levererar en bra bit in i Oktober. 

Fantastiskt!

Ekonomin under kontroll
Ekonomiskt sett så gör vi ett verksamhetsår 

som är under kontroll, men vi har behövt 

omprioritera vissa aktiviteter för att anpassa 

oss till årets ekonomiska förutsättningar. 

Mer om detta kan ni läsa i den ekonomiska 

prognos här i Pitch eller på vårt höstmöte 

som vi hoppas ni besöker.

Från styrelsens håll ligger fokus som sig bör 

lite längre fram i tiden men det finns även 

frågor i närtid som vi behöver hantera. Här 

följer en del av det vi beslutat om.

Ordförande 
har ordet

Kallelse till 
höstmöte 2024

1. Fastställande av röstlängd för mötet

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

3. Val av protokolljusterare och rösträknare

4. Fråga om medlemmarna har kallats till mötet på rätt sätt 

och i rätt tid

5. Fastställande av föredragningslistan

6. a) Fastställande av medlemsavgifter och övriga avgifter i 

Golfklubben för det kommande verksamhetsåret 

 

b) Fastställande av ägardirektiv till och budget i Golf AB 

för det kommande verksamhetsåret

7. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av 

ekonomisk plan för det kommande verksamhets- och 

räkenskapsåret i Golfkoncernen

8. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna 

motioner

9. Övrig information

Dagordning

Onsdag 27 november kl 17:30
Stadshotellet, Franska salen

 

Föredragningslista för Karlstad 
Golfklubb årsmöte hösten 2024

17:30

Frågestund med Jonas Blixt

18:00

Höstmötet startar

I N L E D N I N G

Husförsäljning blir tomtförsäljning
Husprojektet rullar vidare fast i en ny form. 

Under konceptet Höja Hills erbjuder vi nu 18 

tomter på höjden med utsikt över vår vackra 

anläggning. Vi har stor förhoppning om att 

räntenivån successivt sänks under 2025 och 

därmed skapar en möjlighet för intressenter 

att skapa en ett boende med golfbanan  

runt hörnet.  

Vi kommer avvakta med ombyggnation  
av Röd slinga.
I och med att ovanstående tomtförsäljning har 

dröjt så har styrelsen beslutat att avvakta med 

ombyggnation av Röd slinga. Däremot 

kommer vi framöver jobba kontinuerligt med 

löpande uppdateringar av banan för att skapa 

en bättre spelupplevelse och allt arbete sker 

enligt vår Masterplan. 

Avslutningsvis så vill jag passa på att tacka all 

personal, styrelsen, våra medlemmar och 

gäster. Det är alltid en härlig känsla när jag 

kommit med bilen ned för backen mot 

klubbområdet och sett alla bilar på 

parkeringen. Vi har en fantastisk anläggning 

med många möjligheter och den har  

använts flitigt.

Peter Andersson
Ordförande Karlstad GK

Förslag till föredragningslista för Karlstad Golfklubbs 
höstmöte 2024

Välkomnande och öppnande av mötet

Players1 medlemsundersökning

Vi har tillsammans med representanter från 

Svenska golfförbundet gått igenom årets 

Players1 undersökning och vi vill passa på 

att tacka alla som deltagit. Det är ovärdelig 

information för oss i vårt arbete.

Vi kan se att årets jobbiga start på somaren 

sätter sina spår i resultatet men vi ser också 

gädjande ämnen kring vår verksamhet som 

service och träning och mycket mer.

Läs en sammanfattning av undersökningen. 

 

Ladda hem PDF

Så anmäler du dig 
till höstmötet
Anmälan till höstmötet gör du enkelt  

via Min Golf.
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https://www.karlstadgk.se/app/uploads/2024/11/Karlstads-Golfklubb_Medlemsundersokning_2024.pdf


2 200 023

179

rangebollar slogs på rangen

gånger klipptes greenerna

19 257
luncher serverades

58 000
rundor spelades

1 103
gånger hyrdes våra scootrar

108
rundor mäktade en flitig 

medlem med

96
tillfällen krattades  
våra 38 bunkrar

350
timmars ungdomsträning

54



Är du intresserad?
För att få mer information kring tomterna och projektet 

kontaktar du Linnea Grahn på Fastighetsbyrån. 

Tel. 0722-10 48 45 eller linnea.grahn@fastighetsbyran.se.

Låt oss presentera Höja Hills. 18 högt belägna tomter i västerläge, med fantastisk 
utsikt över Karlstad Golfklubb. En plats där golf- och padelbanor, löpstigar och 
svampskog finns precis runt hörnet, samtidigt som förskola, skola och centrum 
ligger på bekvämt avstånd.

Vi säljer tomter med närhet till livskvalitet.
Nu finns möjligheten att förvärva 18 tomter som alla 

ligger i ett fantastiskt västerläge med kvällssolens strålar 

in på altanen. Tänk känslan att ta den korta promenaden 

från 18:e green och rätt upp på altanen och kanske 

en kall belöning. Läget på Höja Hills bjuder in till extra 

livskvalitet. Här bor man med golfbanan runt hörnet och 

centrum inom räckhåll. Lägg där till golfrestaurangen, 

padelbanorna och alla skogens stigar, så finns här alla 

möjligheter till det lilla extra i vardagen. 

Fritt val bland husleverntörer
Som tomtägare kan man fritt använda vilken 

husleverantör man vill för att bygga sitt drömboende. 

Vi har såklart tagit fram flera alternativ som passar 

tomten som ni också kan välja mellan. 

Från tomtbokning till drink på altanen.
På Fastighetsbyrån hemsidan kan man enkelt läsa 

mer och ladda hem en digital broschyr om hur det går 

till att bygga hus på Höja Hills samt prisexempel på 

nyckelfärdiga och stomresta husalternativ. 

En plats med livskvalitet 
precis runt hörnet. 

»  Tänk känslan att ta den 
 korta promenaden från 
 18:e green och rätt upp 
 på altanen.

Byggherrar för projektet är karlstad Golfklubb 

tillsammans med Hofbro. Ansvarig mäklare är 

Fastighetsbyrån och husbyggare som projekterat 

för bostadsexempel är Flerbohus.
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Höja Hills
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Ombyggnad av rangen börjar.
Driving range 2.0; ombyggnation startar i november och 

invigning ska ske i mitten av april. Då kommer vi erbjuda en 

av de bästa range-erna i landet och med våra kvalitetsbollar 

som finns alla möjligheter till att ”uppleva och utveckla din 

bästa golf”.

Syfte med detta är att kunna erbjuda er medlemmar fler 

utslagsplatser totalt och även många fler platser under tak 

när vädret annars kan vara ett hinder. Tack vare bidrag från 

RF-SISU och fler utslagna bollar på rangen, vilket innebär en 

högre intäkt, kommer denna byggnation inte innebära 

någon merkostnad för er medlemmar på exempelvis 

årsavgiften. 

Verksamhetsplan 
2025

Efter strategimötet i oktober har 
ledningsgrupp och styrelse en klar 
målbild över vilka fokusområden vi ska 
ha de kommande åren.

Ekonomi
Vi ställer hårdare krav på hela verksamheten i 

2025 års budget, vi har dels sett över våra 

kostnader, vidare ska nya satsningar/investeringar 

ske, så ska de generera ett plusresultat redan 

innevarande år. Detta är ett krav för att vi ska 

kunna fortsätta med att utveckla vår verksamhet.

Medlem
Vi vill bli ännu bättre på att erbjuda ett intressant 

tävlingsschema, med roliga tävlingar och 

aktiviteter på anläggningen, allt i kombination 

med att vi ska tillhandhålla god tillgänglighet för 

vanligt spel. 

Medlems- och spelavgifter kommer inte att höjas, 

enligt Budget 2025 så ligger avgifterna kvar på 

samma nivå som 2024.

Utveckling av banan
Vi förbereder nu för invintring, där vi bland annat 

säkerställer att vinterdukar kommer på plats och 

övriga viktiga insatser sker. 

Under vinter och vår kommer vi ha en tydlig 

actionplan och beredskap för eventuellt akuta 

arbetsinsatser, allt för att kunna erbjuda en så bra 

bana så tidigt som möjligt. Det milda höstvädret 

skapar också förutsättningar för att rätt åtgärder 

hinns med i år. 

Vidare under sommarhalvåret sker löpande 

arbete för att förbättra spelupplevelsen. 

Vi har de senaste åren jobbat efter devisen att 

våra sämsta ytor görs om till de bästa, 

kontinuerligt, där era medlemmars svar i 

Players1st tas i beaktande. 

Gällande greenområden så kommer Gul 8 få ett 

nytt utseende (tidigare har vi bl.a. förbättrat 

greenområden på Gul 6, Blå 8 och Röd 2). 

Gällande Tees renoveras Röd 1 och Gul 1 (de 

senast renoverade är Blå 2 och Blå 5) och kommer 

stå klara och förbättrade till kommande säsong). 

Vi har också förbättrat spelupplevelsen på Gul 

slinga med att ta bort träd och inför kommande 

säsong sker liknande arbeten på Blå 4 och Blå 6. 

Säkerhetsmässigt fick Gul 9 ett nät och planen är 

få upp ett liknande längs med Blå 1/Rangen till 

nästa säsong. 

På lång sikt ska vi med en bättre ekonomi kunna 

fullfölja utvecklingsplanen med ombyggnationer 

och förbättringar så att vår bana kan leva många 

år till.

Mathias Åhlberg
Klubbchef

Klubben tar över driften av shopen.
Shopverksamheten Golfstore Karlstad övergår till 

Karlstad Golfklubb. Läs intervjun med mig och 

Robert på nästa sida.

Elbilsladdning på parkeringen.
Elbilsladdning via E.ON Drive har flyttats fram i 

tiden, men nu kan vi bekräfta att allt installeras 

inom kort och 8 st laddare ska finnas tillgängliga i 

början av januari 2025.

Medlemskommité för ännu bättre upplevelse.
Vi har som ambition att tillsätta en medlemskommitté, som 

bland annat ska arbeta med anläggningsaktiviteter och ha 

ett trevligt introduktionsprogram för våra nya medlemmar.

Titleist Regional Fittning Center
Vi som anläggning har blivit utvald av Titleist till att vara en 

av fyra ”Regional Fitting Center” i Sverige. Det innebär att du 

som medlem och gäst kommer att kunna få tillgång till hela 

Titleist utbud på samtliga skaft och klubbor precis som på 

touren! I och med detta samarbete lyfter vi möjligheten för 

dig som kund att få en premium utprovning på en helt ny 

nivå.

Spännande nyheter inför 2025
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Klubben tar över 
shopverksamheten

Hur uppstod idén till en överlåtelse?

Mathias: 

Shopen är otroligt viktig för verksamheten och den service 

som Robban med personal ger våra medlemmar och gäster 

är ovärdelig. Idén om en sammanslagning har funnits med 

under en längre tid. Vi har sett att det funnits ett behov av 

förbättring av kansliets service och öppettider från våra 

årliga medlemsundersökningar. Genom att vi nu kopplar 

samman kansliet och shoppens verksamheter tydligare 

kommer skapa en bättre upplevelse för både medlem och 

gäst som kommer till vår fina anläggning.

Robban: Min filosofi har hela tiden varit att fortsätta 

utveckla verksamheten, inte bara förvalta. Ska shopen och 

klubben bli det självklara valet i framtiden, både när det 

gäller försäljning av golfutrustning och medlemskap, var 

beslutet inte svårt att ta när vi väl började diskutera 

framtiden och möjligheterna denna sammanslagning ger.

På vilket sätt kommer medlemmarna  
att märka sammanslagningen?

Mathias: Vi värderar våra medlemmars åsikter och har sett i 

undersökningar att det funnits ett missnöje med till 

exempel receptionens öppettider. Med sammanslagningen 

får vi möjlighet att erbjuda en bättre service och ännu 

längre öppettider.

Robban: Precis som tidigare kommer vi jobba stenhårt med 

försäljningen av produkter i shopen, customfitting, verkstad, 

modevisningar, demodagar och allt vad det kan vara men 

också addera till dom tjänster som klubben har att erbjuda. 

Detta kommer hanteras i en gemensam försäljningsdisk 

vilket också kommer göra shop/kansli ännu mer tillgängligt. 

Det viktigaste ska alltid vara att slutkunden får den bästa 

upplevelsen varje gång dom besöker oss på Karlstad Golfklubb. 

Hur har den ekonomiska utvecklingen sett ut 
för Golfstore Karlstad?

Robban: Vi har egentligen alltid haft bra år här, dels genom 

bra samarbete och fina förutsättningar från klubben, men 

också genom en stabil kundstock, lojala medlemmar, företag 

och hårt arbete. Vi har som jag sa förut fortsatt att utveckla 

och driva företaget framåt. Golfen växte otroligt starkt under 

pandemin och detsamma var det för oss. Omsättningen 

under 2023 är företagets hittills bästa år och även resultatet 

var riktigt bra. Som det ser ut så här långt kommer 2024 bli 

minst lika lyckosamt.

Hur berörs de anställda av sammanslagningen?

Mathias: inte alls, alla anställda; Robert, Jesper och Anna i 

Golfstore Karlstad erbjuds fortsatt anställning. Den 

kompetens och kunskap som finns är väldigt värdefull. 

När vi nu kommer bli ett större team kommer det bli ännu 

viktigare att varje enhet levererar vilket återigen ska leda till 

en nöjd medlem och kund.

Ni är idag en av 102 Golfstore-butiker i Sverige. 
Kommer ni fortsätta vara en del av Golfstore?

Robban: Absolut, det har funkat jättebra för oss och 

Golfstore har många spännande lösningar på gång som vi 

kommer kunna nyttja i framtiden. Notera, utav 102 shopar 

är idag hälften klubbäga.

Sedan 2010 har Karlstad GK och Golfstore Karlstad haft 
ett nära samarbete, och från 2022 har verksamheten 
drivits av Robert Perman. Från 1 januari tar klubben 
över driften för att bättre sammanlänka kansliets och 
shopens tjänster, förbättra öppettiderna och servicen 
för medlemmarna, medan Robban kan fokuserar mer 
på det operativa. Hur påverkar detta dig som medlem? 
Vi ställde frågan till Robban och Mathias.

Är det något som medlemmar och  
kunder bör tänka på innan nyår?

Robban: Tänk på att lösa in städcheckar och övrigt som har 

slutdatum 31/12–2024. Har ni presentkort berörs inte dom 

så länge som dom inte gått ut i datum utan kommer och 

kunna användas precis som vanligt 2025. Utskick om 

öppettider, golfrean på Lecab och julförsäljningen kommer 

som vanligt i nyhetsbrev. Får ni inte våra nyhetsbrev säger ni 

till oss så lägger vi till er.

»  Det ska bli otroligt stimulerande 
 att få vara med och utveckla 
 Karlstad GK i framtiden.
 Robban
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Detta är en sammanställning. 

Budgeterad resultaträkning 
2024

Budget 2025 Prognos 2024

Rörelsens intäkter
Medlems- och spelavgifter  1 365 000  1 260 000 
Greenfee 0 0
Partnerintäkter, företagsgolf  280 000  276 600 
Driving range, lektioner, utbildning 0 0
Intäkter banan 25 000 44 000
Bidrag för arbetskraft 0 0
Tävlingar 0 0
Kommunala och statliga bidrag 50 000 460 000
Övriga rörelseintäkter 1 838 000 1 911 000

Summa intäkter 3 558 000 3 951 600

Medlems- och sponsorkostnader
Sponsor- och reklamkostnader 0 0
Tävlingskostnader -95 000 -176 000
Klubbtidning, trycksaker 0 0
Övriga kostnader -1 046 000 -1 519 000

Summa medlems- och sponsorkostnader -1 141 000 -1 695 000

Driftskostnader
Fastigheter -308 000 -309 000
Bana 0 0
Personalkostnader -5 000 -5 000
Administration -190 000 -209 000
Avgifter SGF, VGDF, SLA -487 000 -480 000

Summa driftskostnader -990 000 -1 003 000

Rörelsens kostnader -2 131 000 -2 698 000

Resultat före avskrivningar och räntor 1 427 000 1 253 600

Avskrivningar -601 800 -493 000
Räntor -796 500 -870 000

Årets resultat 28 700 -109 400

Budget 2025 Prognos 2024

Rörelsens intäkter
Medlems- och spelavgifter 9 500 000 8770000
Greenfee 2 200 000 2 150 000
Partnerintäkter, företagsgolf 1 933 000 1836000
Driving range, lektioner, utbildning 2 910 000 2 586 000
Intäkter banan 130 000 130 000
Bidrag för arbetskraft 600 000 940 000
Tävlingar 350 000 392 000
Kommunala och statliga bidrag 0 0
Övriga rörelseintäkter 1 802 000 1 679 500

Summa intäkter 19 425 000 18 483 500

Medlems- och sponsorkostnader
Sponsor- och reklamkostnader -200 000 -260 000
Tävlingskostnader -151 000 -283 000
Klubbtidning, trycksaker -70 000 -55 000
Övriga kostnader -397 000 -437 400

Summa medlems- och sponsorkostnader -818 000 -1 035 400

Driftskostnader
Fastigheter -2 125 000 -2 070 000
Bana -3 715 000 -3 499 000
Personalkostnader -11 028 000 -10 700 000
Administration -1 010 000 -1 062 000
Avgifter SGF, VGDF, SLA -13 000 -13 500

Summa driftskostnader -17 891 000 -17 344 500

Rörelsens kostnader -18 709 000 -18 379 900

Resultat före avskrivningar och räntor 716 000 103 600

Avskrivningar -97 000 -189 000
Räntor -100 000 -11 000

Årets resultat 519 000 -96 400

Förening Aktiebolag
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Motion: medlemsavgift och spelmöjlighet
Har vänner till mig som under många år spelat golf som 

medlemmar i Karlstads GK.

Av olika anledningar så blir det nog ingen golf i år så dom 

har bara betalat medlemsavgift.

Trots det så tänkte dom ändå pröva att spela 9 hål för lite 

sedan och försökte få betala sedvanlig greenfeeavgift för det 

som är 350:-/per person

Personalen i receptionen upplyste dom då om att det inte 

gick då dom inte erlagt avgift för spelrätt som för deras del 

är 6.500:-/per person.

Vanligtvis spelar vännerna 5 rundor på Karlstads GK varje år 

och lika många rundor på andra banor runt om i länet.

Receptionen upplyste då om att det  inte går att lösa 

greenfee på andra banor heller om spelrättsavgift inte 

erlagts på hemmabanan.

Det betyder att mina vänner för att spela sina 10 rundor på 

ett år skall betala medlemsavgift på 650:- per person alltså 

1.300:- silvermedlemsskap på 6.500:- per person och sedan 

greenfeeavgift på de spel de spelar på andra banor 5 gånger 

500:- per person.

För dessa vänner blir slutsumman för att spela 10 rundor 

golf cirka  19.300:-

Om mina vänner istället väljer att lösa medlemskap i en 

brevlådeklubb för 400:-/per person så blir deras kostnad för 

10 rundor cirka 10.400:-.

Jag kan inte klandra dom om valet nästa år faller på 

medlemskap i en brevlådeklubb  istället för i Karlstad GK.

Förstår att det finns en gammal tradition bakom det som 

idag kallas passivt medlemskap men tycker att det kan vara 

dags för Karlstads golfklubb att se över och modernisera 

avgiftssystemet. 

Med anledning av ovanstående föreslår jag att årsmötet ger 

styrelsen i uppdrag att se över vårt avgiftssystem och 

återkomma med förslag om förändringar av avgiftssystemet.

Björn Samuelsson

p.s. siffrorna är ungefärliga beroende på hur 

greenfeeavgiften är på olika banor. d.s.

Styrelsens kommentar: 

Styrelsen har diskuterat frågan med klubbchef/

ledningsgrupp och kommer att se över möjligheten att ta 

fram ett erbjudande till medlemmar. 

Ett så kallat credits system. Målet är att kunna presentera/

erbjuda detta under våren 2025. 

Motion: Golfmopeder
Enligt Svenska Golfförbundet finns följande att läsa ang 

framförande av golfmoped.

Regler och bestämmelser om körning med fordon i 
golfspelet omgärdas fortfarande av lagstiftarens 
förbud, krav och dispenser.

Även om det kanske låter enkelt att tillåta privat körning 

eller bedriva uthyrningsverksamhet med golfbilar, 

golfmopeder och golfcyklar, innebär det en del 

administration. Golfklubben/golfbolaget måste vara 

medveten om och ha koll på klassificerings-, dispens-, 

registrerings-, besiktnings-, försäkrings-, körkorts-, 

uthyrningsfrågor m m.

Motioner
Moped klass 2 

En moped kan vara såväl två-, tre-, som fyrhjulig. En 

golfskoter är oftast tre- eller fyrhjulig. För att definieras som 

en mopedklass 2 får motorns nettoeffekt inte överstiga 1 

kilowatt samt att maxhastigheten inte får överstiga 25 km/h. 

Mopeden måste ha ett CoC-intyg (Certificate of Conformity), 

det vill säga den måste vara EG-typgodkänd, men den kräver 

ingen registreringsskylt

De regler som finns om körkort och förarbevis går att 
finna i körkortslagen.

Av körkortsförordningens (1998:980) 8 kap. 9 a § framgår att 

den som har B-körkort (från 18 år) får lov att köra en 

terränghjuling på spelytor och anlagda transportvägar inom 

golfanläggningar. Om den som ska köra terränghjulingen, 

exempelvis en golfbil, inte innehar ett körkort med 

behörighet B krävs det istället att denne innehar ett 

förarbevis från Transportstyrelsen (16 år).

Lägsta åldersgräns för att få köra golfmoped är 15 år. 

Moped klass II (högst 25 km/timmen) krävs körkort B eller 

förarbevis för moped. Moped klass I (högst 45 km/timmen) 

krävs körkort AM (särskild utbildningsnivå).

Karlstad golfklubbs policy/hantering av golfmopeder

• Går att köra utan betalning eftersom det inte är 

beroende/hopkopplat med betalning

• Enligt uppsatt skylt inget krav på förarbevis utan enbart 

krav 15 år

• Ingen koll på vem som använder, vet att dessa nyttjas 

av minderåriga samt utan  förarbevis

• Har setts användas av 2 personer/moped, varav det ena 

ett barn

• Inte alltid inkopplade på elen efter användning

Golfmopeden är ett alldeles utmärkt alternativ till golfbil, 

men varför inte bokas likväl som du bokar golfbil. Finns 

då möjlighet att hålla koll på betalning och vem som 

använder mopeden.

Varför ska mopederna vara tillgängliga andra tider än vad 

som gäller för golfbilar?

Förslag:  Motorcykelkedjor, boka i receptionen, ta betalt, 

få nyckel på samma sätt som du bokar golfbil.

Christina Andersson    

Lotta Hallström

Styrelsens kommentar: 

Styrelsen har värderat motionen och vi konstaterar att det 

inte är helt enkelt att hitta en optimal lösning på 

nyttjandet av befintliga golfscooters.

Bakomliggande fakta; när vi introducerade dessa på 

Karlstad Golfklubb så var det en uthyrningslösning via app 

som ägdes av företaget Grön. Grön gick i konkurs för 

några år sedan och då valde vi som klubb att köpa loss ett 

antal via konkursförvaltare. Med detta så fanns inte 

längre någon teknisk lösning för betalning. Men vi ansåg 

att de var så populära och uppskattade att vi valde 

enklaste lösningen med betalning via Swish. Vi har även 

sökt efter bättre betalningslösningar men dessa är 

kostsamma och då måste vi ta ut en extra avgift vid hyra, 

något som vi ansett att medlem/gäst inte är villiga att 

betala för. 

Om vi ska skapa en lösning med att kedja fast aktuella så 

tappar vi det spontana nyttjandet, dvs tidig morgon och/

eller sen kväll då vår reception inte är öppen.

Styrelsen tar frågan vidare med klubbchef/ledningsgrupp 

och kommer att se över aktuella möjligheter under 

vintern och värdera praktisk genomförande.
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Vi har under året haft handicaprevision samt 

varit behjälpliga i allmänna handicapfrågor från 

er medlemmar.

Under året har vi haft möten med jämna 

mellanrum eller vid behov. Vi erbjöd även 

utbildning i regler gällande golfspel och 

handicap.

 

Kommittén består av ordförande i respektive 

kommitté som bedriver någon form av 

tävlingsverksamhet.

 

H A N D I C A P K O M M I T É N

Vår summering 
av året 2024

Under 2024 har damkommittén på Karlstad GK fortsatt sitt 

arbete med att främja gemenskap och golfglädje bland 

klubbens kvinnliga medlemmar. Årets aktiviteter sträckte sig 

över hela golfsäsongen, med allt från sociala 

sammankomster till tävlingsverksamhet, där fokus låg på att 

skapa en inkluderande och rolig miljö för golfspelare på alla 

nivåer.

Varierande tävlingar och gemenskap
Damkommittén organiserade totalt 17 tävlingar under 

säsongen, inklusive de populära tävlingarna Röhnisch och 

Daily Sports, där damspelare från omkring 15 andra klubbar 

deltog. Tävlingsformerna under säsongen har varierat 

mellan singel, par- och lagtävlingar. Startfälten lottades för 

att stärka den sociala interaktionen mellan spelarna. Trots 

en något sen säsongsstart, på grund av väderförhållanden, 

blev tävlingsprogrammet en framgång.

Ekonomisk balans
Kommittén har genom året varit ekonomiskt självbärande, 

där intäkterna från damtävlingarna gått tillbaka till 

verksamheten i form av priser, kostnader för aktiviteter och 

förtäring. Detta samarbete, i nära dialog med styrelse och 

golfklubbens ekonomiansvarig, har säkerställt att 

damgolfens verksamhet bedrivs effektivt och hållbart.

Social samverkan och inkludering
Förutom tävlingar har kommittén anordnat flera sociala 

tillställningar som till exempel vårupptakt och 

säsongsavslutning. Vi har lärt känna flera nya deltagare i 

våra aktiviteter som bidrar till att nya och erfarna golfare 

möts över generationsgränser.

D A M KO M M I T É N

Damkommitténs framgångsrika
säsong 2024 på Karlstad GK

Kommunikation och framtid
Genom kontinuerlig kommunikation via sociala medier, 

e-post och klubbens hemsida har alla dammedlemmar 

hållits informerade om tävlingsprogram och andra 

aktiviteter. Den tillfredsställande svarsfrekvensen på våra 

utvärderingar visar ett stort engagemang och intresse för 

fortsatt utveckling.

Med detta som grund ser vi fram emot nästa säsong, där vi i 

damkommittén, med fortsatt engagemang i samma team, 

planerar att bygga vidare på årets framgångar och utveckla 

ännu fler spännande aktiviteter för klubbens damer.

Karin Forsberg

Christine Andersson

Eva Saxin, 

Petra Knape 

Damkommittén, Karlstad GK

Medlemmar i Handicapkommittén

Filip Andersson, Kanslichef

Kjell Andersson, Regelansvarig

Karin Forsberg, Damkommittén

Lennart Solberg, Seniorkommittén.

Marie Salevik, Tävlingskommittén.

 

Om du som medlem har en fråga gällande 

handicap är ni varmt välkomna att maila den 

till info@karlstadgk.se.
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Golfsäsongen inleddes med inomhusträning på Drive In på 

måndagar från januari till och med april, med 

puttningstävlingar och slagspel/matchspel.  

I år kunde vi starta Onsdagsgubben/Onsdagsgumman (OG/

OG) den 22 maj med årets första artonhålstävling, senare än 

vanligt då banan tagit stryk under vintern.  

Som vanligt kunde de tävlande betala tävlingsavgiften 

antingen per tävlingstillfälle eller som en engångsavgift för 

alla tävlingar. Då ingick två lunchkuponger hos Abbe.  

Alla intäkter från tävlingarna har gått till priser i form av 

presentkort från Golfshoppen. OG/OG är en Order of 

Merit-tävling som löper över hela säsongen.

Seniorkommittén består av en grupp på sju medlemmar.  

Kommittén har lagt upp tävlingarna i GIT, hanterat 

anmälningar och lottat startlistor. Lottningsprocessen 

innefattar hantering av de tävlandes önskemål om starttid, 

samåkning och behov av golfbil.  

Med hjälp av vårt kansli har vi fått scorekort utskrivna – 

TACK!  

På tävlingsdagen har vi bemannat tävlingsexpeditionen, 

delat ut scorekort och hanterat utlämning av golfbilar samt 

därefter matat in resultaten.

I början av säsongen var vi cirka 90 deltagare som tävlade 

om Order of Merit. Antalet minskade något under säsongen, 

med som mest 96 och som minst 58 tävlande. I genomsnitt 

deltog 75 personer.  

Trots en del regn kunde vi genomföra tävlingarna. Vid några 

tillfällen rådde golfbilsförbud, vilket påverkade antalet 

tävlande.

Säsongen avslutades som vanligt med två scrambletävlingar 

över nio hål, en på blå slinga och en på gul slinga med 

kanonstart.  

Dagen avslutades med lunch och prisutdelning.  

S E N I O R S K O M M I T É N

Vi tackar för i år och delar vår
verksamhetsberättelse för 2024

Christina Andersson vann årets sammanlagda Order of 

Merit för damerna med 113 poäng. Tvåa blev Margaretha 

Patriksson och trea Lena Lidén.  

Karl Larsson vann Order of Merit för herrarna med 103 

poäng, följd av Kjell-Åke Ivansson och Raimo Pihl.

Prostatacancerföreningen har i år delat närmast hål-

tävlingen med Bröstcancerföreningen i Värmland. Två 

tävlingar vardera, med bollpaket som pris. Vi tackar 

Golfstore för de skänkta bollpaketen och deltagarna för 

insatserna, som går till föreningarna.

Vi genomförde klubbmästerskap (KM) i fyra klasser: D70, 

D80, H70 och H80 i samband med OG/OG den 21 augusti. 

Alla startande deltog i KM.  

Vi ställde in Antikrundan även i år till förmån för fler 

artonhålstävlingar.  

Däremot spelades Tredagarstävlingen, vår partävling med 

tre olika spelsätt, på Hammarö GK, Karlstad GK och Kils GK. 

Totalt deltog 108 par/lag, varav 63 kom från Karlstad GK.

Värmlandstourens H50 och D50 besökte oss under 

säsongen, och Seniorkommittén hanterade dessa tävlingar.

Klubbens ekonomiska rutiner har fungerat bra i år, och vår 

kassör har fått de redovisningar som behövts. Tack, Filip! 

Startavgifterna har betalats via Swish eller kort.

Seniorerna har genomfört greenfeekontroller i samarbete 

med kansliet nästan varje vecka.  

De har också hjälpt till med en del arbete på banan under 

ledning av Hasse Eriksson.

Klubben har deltagit med lag i Mellansvenska veteranserien 

H65 och H80. I division 1 slutade H65-laget på fjärde plats, 

och i H80 Serie Väst blev Karlstad tvåa.

Beslutet om golfbilar för veteranerna har varit lyckat då vi 

kunnat köpa ”klippkort”. Dessutom är det bra att vi får 

använda scootrarna när det är för blött för golfbilar.  

Sammanfattningsvis innebär tävlingsverksamheten att 

många äldre är aktiva och bedriver sin friskvård, bland 

annat på Karlstad GK.

Seniorkommittén vill passa på att tacka vår avgående 

ordförande Lennart Solberg för hans idoga arbete för 

seniorverksamheten. Vi välkomnar Håkan Wahlén som ny 

ordförande.

Vi ser en nedåtgående trend i antalet deltagare i OG/OG. Det 

kan delvis bero på regn och golfbilsförbud, eller så behöver 

vi fundera på hur vi kan utveckla vår tävlingsverksamhet. 

Förslag emottas tacksamt.

Avslutningsvis har vi i kommittén vid flera tillfällen fått 

klagomål från medlemmar över att vi inte kan spela enbart 

artonhålstävlingar. I år blev fyra ronder niohålsronder 

istället för artonhålsronder, vilket är två fler än föregående 

år.  
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Under året har vi haft 14 tävlingstillfällen, varav 8 

st 18-hålstävlingar och 6 st 9-hålstävlingar.

Vid dessa tävlingar har vi haft 275 starttillfällen, 

detta gör ett snitt på 19 deltagare per tävling. 

Slutställningen efter finalspelet blev följande.

1: Peter Rydahl

2:a Tomas Jonasson

3:a Jörgen Deramond Kronstrand

Årets alla pristagare har fått sina priser från vår 

shop.

Klas Persson

Herrkomiten 

H E R R K O M M I T É N

Vår sammanfattning 
av herrgolfsäsongen 
2024

I år var våren sen och banan behövde få växa till sig innan 

vi kunde börja spela. Vi kom vi igång med tävlingar i början 

av juni och startade då med en tvåmanna-scramble 

sponsrad av Knistad. Flera spelare vann presentkort med 

spel och boende på Knistad.

I strålande sol spelade vi Bästboll på midsommarafton. Vi 

åt en gemensam midsommarbuffé i samband med 

prisutdelningen. 44 par kom till start och vi var överens om 

att detta är ett mycket trevligt sätt att inleda 

midsommarhelgen på.

I veckan efter midsommar var det full aktivitet på banan då 

Svenska Juniortouren div.3, med 29 startande ungdomar 

spelade 36 hål hos oss. Samtidigt spelades Värmlandsserien 

och Solslingan Masters där ca 60 unga spelare tävlade och 

hade kul. Roligt att se alla dessa ungdomar som ju är 

framtidens golfare.

12 juli fick vi åter ta hand om finalen av Femdagarsgolfen. 

Detta var den 28e upplagan av tävlingen och finalspelet 

upptog alla våra tre slingor. Två singelklasser och en 

parklass kämpade om dagens bästa resultat och veckans 

bästa dessutom. I skrivande stund har Femdagargolfen 

aviserat att de tar paus 2025.

I juli har det av tradition varit klubbens golfvecka. Då det 

framkommit i medlemsundersökning att majoriteten 

medlemmar inte önskar ha en golfvecka blev det istället så 

att tre tävlingar lades ut på torsdagen, tre veckor i följd.

Först ut var Golfstores egen tävling ”Pro´s prize”. En extra 

svår men inte desto mindre kul tävling med start från vit tee 

för A-klass herrar och blå tee för A-klass damer. Fina priser 

utdelades till de som lyckades bäst i denna tävling.

Följande vecka var det en scramble som sponsrats av 

TÄV L I N G S K O M M I T É N

Tävlingskommitténs 
sammanfattning av 
tävlingsåret 2024.

Electrolux Home. Här fick den som lyckades träffa och 

stanna på green på gul 3 en presentpåse av sponsorn. 

Även här fina priser och kampen var hård mellan de 80 

tävlande lagen.

Den 1 augusti var det dags för Specialresors roliga tävling, 

med två spelformer. Det var 88 par som spelade 9 hål 

greensome följt av 9 hål scramble. Även här blev det 

många fina resultat och riktigt fina priser. Dels

priser från Golfstore men vinnarna fick även presentkort 

som kan användas som delbetalning vid köp av resa med 

Specialresor.

Så var det i slutet av augusti dags för året KM, 

Klubbmästerskap. Endast 63 spelare totalt i åldersklasser 

från junior till 60 år för dam och herr valde att ställa upp 

på denna tävling. Beror det på att man spelar scratch, 

alltså utan handicap? Det kostar ingen anmälningsavgift 

att delta. Att bli klubbmästare och få sin egen 

parkeringsplats under ett år skulle väl kunna locka flera? 

Glädjande nog har antalet tävlande i åldersklasserna 70 

år och uppåt istället ökat då tävlingen genomförts 

samtidigt som Onsdagsgubben/Onsdagsgumman spelas.

I mitten av september spelades finalen av 

VärmlandsMixen, Värmlands Golfförbunds nya partävling. 

En parklass och en generationsklass som spelade tre 

spelformer där vi började med 6 hål scramble, följt av 6 

hål individuellt spel och slutligen 6 hål foursome. Vi 

avslutade säsongen med lunch och prisutdelning.

Vi tackar för tävlingssäsongen 2024. För ert intresse och 

deltagande i de tävlingar som erbjudits under året.

Flera av oss som har skött om tävlingarna åt klubben har 

nu beslutat att avgå. Vi har varit med i kommittén sedan 

före Covid och vi känner att det är dags för oss att lämna 

nu. Det innebär att vi inte längre har en komplett 

tävlingskommitté på Karlstad Golfklubb. För den som gillar 

att tävla, tycker det är kul att lära mer om regler och hur om 

hur man arrangerar en golftävling finns nu möjlighet att ta 

över.

Att få lära sig Golfens IT-system, golfregler och att arrangera 

tävlingar är ett bra sätt att fördjupa sitt intresse för golfen 

och ett trevligt sätt att lära känna medlemmar i vår klubb.

Vid frågor eller intresse, kontakta i första hand Filip 

Andersson kanslichef eller Mathias Åhlberg, klubbchef. Du 

är även välkommen att kontakta mig som varit ordförande 

under fem år.

Till sist, Stort Tack till alla spelare vi mött under åren, all 

positiv respons vi fått och all hjälp vi fått då vi behövt 

funktionärer som till exempel fore-caddies till tävlingar.

För tävlingskommittén, Marie Salevik, ordförande
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REDAKTION

054 - 86 63 53
info@karlstadgk.se

ANSVARIG UTGIVARE
Mathias Åhlberg

KONTAKT
Karlstad Golfklubb
Höja 510, 655 92 Karlstad.

www.karlstadgk.se

FÖLJ  OSS

Vi finns på Facebook 
och Instagram.
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